
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Op 5 november 2019 heeft u ons artikel 41 vragen gesteld over het aanbod Meer Bewegen 

voor Ouderen van ONS welzijn. U vroeg ons het volgende;  

 

1. Bent u als gemeente als opdrachtgever en subsidieverstrekker voor het MBvO 

programma op de hoogte gesteld van deze mogelijke verandering? 

 

Wij waren niet op de hoogte gesteld.  

 

2. Bent u het met de SP eens dat dit niet volgens de afspraken is zoals we in de Raad 

hebben afgesproken? 

 

Dit is inderdaad niet zoals we in de Raad hebben afgesproken. We zijn hierover meteen in 

gesprek gegaan met de bestuurder van ONS welzijn.  

 

3. Wat gaat u als wethouder doen om dit probleem helder te krijgen? 

 

Wij hebben een stevig bestuurlijk overleg gehad met ONS welzijn om helderheid te krijgen 

over dit probleem.  

 

4. Hoe gaat u de deelnemers benaderen om hen duidelijkheid te geven? 
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Het is niet onze taak om de deelnemers te informeren. We hebben de toezegging van ONS 

welzijn dat zij de deelnemers op de juiste wijze gaan informeren.  

 

5. Worden er nog meer lessen die ons welzijn nu verzorgt afgestoten naar 

particuliere docenten? 

 

Wat ons betreft blijft de gemaakte afspraak dat ONS welzijn niet zonder met ons te 

overleggen activiteiten anders organiseren. Dat heeft de bestuurder van ONS welzijn ons  

toegezegd.  

 

Vertrouwende u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

Thijs van Kessel 

Wethouder Welzijn 


